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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 39. sjednice Skupštine Istarske županije, održane  25. ožujka  2008. godine ( utorak ) u  
Maloj  koncertnoj  dvorani  Spomen doma  u  Pazinu. 
 
 Sjednicu je  u 17,05 sati otvorio ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS – SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne vijećnice i vijećnike Županijske skupštine Istarske županije. 
 Pozdravlja : 

-     zamjenike župana 
- gospodina  Sergia  Bernicha i gospodina Valeria Drandića, 
- župan Ivan Jakovčić se opravdao, na godišnjem je odmoru i  u inozemstvu, tako 

da nije bio   nazočan sjednici, 
- predstavnike  BINA – Istre, gospodina Davida Gabelicu, direktora i  gospodina 

Aleksu  Ladavca, zamjenika direktora, 
- predstavnike  Zaklade za poticanje partnerstva i  razvoj civilnog  društva 

gospodina Igora Macana, predsjednika Zakladne uprave, Slavicu Šmalca, člana 
Zakladne uprave, 

- predstavnika  Sindikata Bruna Bulića,   
- članove Poglavarstva Istarske županije, koji prisustvuju večerašnjoj 39.  sjednici 

Skupštine Istarske županije,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- predstavnike javnih ustanova, 
- predstavnike medija, kojima zahvaljujem na praćenju rada   Županijske skupštine   

Istarske županije i sve ostale,  koji su  prisutni našoj 39. radnoj  sjednici Skupštine 
Istarske  županije. 

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospođu Vesnu 
Ivančić, da izvrši prozivku vijećnica  i vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 39. radnoj  
sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ Odsutan  
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ Odsutna (O) 
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan (O) 
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/ Nakon utvr. d. reda 
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU   
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU Odsutan (O) 
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. dnevnog reda 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
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21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS Umjesto Radina  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa, nakon utvr. d.r. 
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS Odsutna (O) 
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS Odsutna (O) 
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj  IŽ,   
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i  sport  Istarske 
županije, 
VLADIMIR TORBICA, zamjenik pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport  
Istarske županije,   
VALTER POROPAT, član Poglavarstva  za zadužen za održivi  razvoj  Istarske županije, 
INGRID PALJAR, privremena ravnateljica  Zavoda za prostorno  uređenje Istarske županije 
– javna ustanova,  
MIODRAG ČERINA, šef kabineta Župana Istarske županije,  
KRISTINA BULEŠIĆ STANOJEVIĆ, član Poglavarstva zadužena za razvoj civilnog  društva 
Istarske županije  
SERGIO BERNICH, zamjenik Župana Istarske županije, 
VALERIO DRANDIĆ, zamjenik  Župana Istarske županije, 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
Istarske županije, 
LUCIJA DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena za kulturu i školstvo Istarske županije, 
DAVID GABELICA, direktor  BINA - Istra 
ALEKSA LADAVAC, zamjenik direktora BINA – Istra, 
IGOR MACAN, predsjednik Zakladne uprave, Zaklade za poticanje  partnerstva i  razvoja  
civilnog  društva, 
SLAVIŠA SMALC, član  Zakladne uprave, Zaklade za poticanje  partnerstva i  razvoja  
civilnog  društva,  
BRUNO  BULIĆ, predsjednik  Sindikata Istre i  Kvarnera 
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Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da  na početku 39. radne sjednici Skupštine 
Istarske županije prisustvuje  28 ( a nakon utvrđivanja  dnevnog reda po dolasku Sandra 
Jurmana, Ede Klapčić i Oriana Bulića ) 31 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima 
kvorum i može pravovaljano raditi i donositi pravovaljane odluke. 
 Prelazi se na utvrđivanje  dnevnog  reda 39. sjednice  Skupštine Istarske županije. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su  primili   poštom. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO   korist svoje poslovničko pravo i mogućnost da 
predloži manje izmjene dnevnog  reda. 

Iznosi  da je  u dogovoru  sa zamjenikom pročelnika  Upravnog odjela za 
obrazovanje, kulturu i  sport  Istarske županije, gospodin Vladimir  Torbica, dogovorio, 
ukoliko se vijećnici suglase, da nulta točka dnevnog  reda bude  – Prezentacija projekta  
Heart of Istria, o kojoj  će nekoliko uvodnih riječi  dati gospodin Vladimir  Torbica. Iza toga bi 
slijedila prezentacija projekta i vijećnici dobili materijale vezano za projekt, za koji se  
ocjenjuje da je značajan.  

 Iza toga predlaže da se  nakon 2. točke  dnevnog  reda,  uvrsti nova  3. točka koja  
glasila : 

a) Prijedlog Odluke o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske 
županije 

b) Prijedlog  Rješenja  o  verifikaciji mandata člana Županijske  skupštine Istarske 
županije 

c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije   
I kao posljednja, iza točke 10. doda točka  11. Prijedlog  Rješenja o  imenovanju  

privremenog  ravnatelja  JU Zavoda za prostorno uređenje Istarske županije. 
Napominje da je na  sjednici Poglavarstva Istarske županije, održane 18. ožujka 

2008. godine, prihvaćen  Nacrt i utvrđen Prijedlog  Rješenja o  imenovanju privremenog  
ravnatelja JU Zavoda  za prostorno uređenje Istarske županije. Ujedno podsjeća da je na 
prošloj  sjednici Skupštine Istarske županije donijeta  Odluka o osnivanju  Zavoda  za 
prostorno planiranje. Temeljem članka  29. Zakona o prostornom uređenju potrebno je 
imenovati privremenu  ravnateljicu ili ravnatelja, kojeg će Skupština Istarske županije ovlastiti 
da obavi sve potrebne pripreme za početak rada  Zavoda za prostorno uređenje Istarske 
županije. 

Materijale su  vijećnici  dobili  na klupe.    
Otvaram raspravu o  prijedlogu dnevnog  reda s danim  dopunama. 
Vijećnik DAMIR RADNIĆ,  predlaže da se bivša točka  8. b., odnosno nova  9.b.,  

skine s dnevnog  reda i  kvalitetnije pripremi za neki drugi  dnevni  red, obzirom da je vrlo 
upitna   moralnost  sadržaja te  točke dnevnog  reda. 
 Pošto se  više nitko nije javio za riječ, predsjednik ANTON PERUŠKO, zaklju čuje  
raspravu i  daje na glasanje da se uvrste tri nove  točke u  dnevni red:  

0  – Prezentacija projekta  Heart od Istria, 
3.  
a. Prijedlog Odluke o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske 

županije 
b. Prijedlog  Rješenja  o  verifikaciji mandata člana Županijske  skupštine Istarske 

županije 
c. Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije   
11. Prijedlog Rješenja o imenovanju privremenog  ravnatelja  JU Zavoda za prostorno 

uređenje Istarske županije, te nakon glasovanja utvrđuje  da je  Skupština sa 28 glasova  
«ZA», bez glasova  «PROTIV», prihvatila  da se u  dnevni  red  39. sjednice  uvrste 
predložene točke. 

Zatim stavljam na  glasanje prijedlog  vijećnika  Damira  Radnica  da se u novoj točki  
9. b. izostavi – Prijedlog  Rješenja o izboru  člana Odbora za pitanja  antifašističkih boraca 
NOR-a i  branitelja Domovinskog  rata Skupštine Istarske županije, te nakon glasovanja 
utvrđuje da su za prijedlog  vijećnika  Damira  Radnića  glasala samo  2 vijećnika, pa    
prijedlog nije dobio  potrebnu  većinu za  skidanje s dnevnog  reda.     
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Nakon toga daje na usvajanje dnevni  red sa usvojenim dopunama, te nakon 
glasovanja utvrđuje  da je Skupština sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV», za  39. 
sjednicu  Skupštine Istarske županije, utvrđen slijedeći 
     
    D N E V N I  R E D : 
 
0. Prezentacija projekta Heart of  Istria 
1.  

a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 37. sjednice  Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 38. sjednice  Skupštine Istarske županije 

2. Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije 
3. Prijedlog : 

a. Odluka o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
b.   Rješenja  o  verifikaciji mandata člana Županijske  skupštine Istarske županije 
b. Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije   

4. Prijedlog Zaključka o  realizaciji Zaključka Skupštine Istarske županije od  23.  
    travnja   2007.odine o prihvaćanju Informacije o gradnji, održavanju  i korištenju 
    Istarskog ipsilona 
5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Izvještaja  o radu Zaklade za poticanje partnerstva i 
    razvoja  civilnog  društva 
6. Prijedlog  Zaključka o davanju  prethodne suglasnosti Srednjoj  školi  - Scuola media 
    superiore «Leonardo  da Vinci» Buje za  donošenje  odluke o  obavljanju  
    dodatne djelatnosti 
7. Prijedlog  Zaključka o davanju suglasnosti na odluku  Školskog odbora  Osnovne  
    škole Vladimira  Nazora Krnica 
8. Prijedlog  Rješenja o imenovanju   člana Upravnog vijeća Doma za starije i nemoćne  
    osobe Novigrad 
9.  

a. Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju člana Odbora  za pitanja  antifašističkih 
      boraca NOR-a i branitelja Domovinskog  rata Skupštine Istarske županije    
b. Prijedlog  Rješenja  o  izboru člana Odbora  za pitanja  antifašističkih 
      boraca NOR-a i branitelja Domovinskog  rata Skupštine Istarske županije    

10. 
a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – 

Scuola media Leonardo  da Vinci Buje – Buie 
b. Prijedlog  Rješenja o  imenovanju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – 

Scuola media Leonardo  da Vinci Buje – Buie 
11. Prijedlog Rješenja o imenovanja privremenog  ravnatelja  JU Zavoda za prostorno 
      uređenje Istarske županije. 
 
   ORDINE DEL  GIORNO 
 
0. Presentazione del  progetto heart of  Istria 
1.  

a) Verifica del verbale  ridotto della 37.seduta dell'Assemblea della Regione istriana 
b) Verifica del verbale  ridotto della 38. seduta dell'Assemblea della Regione istriana 

2. Domande dei  consiglieri, proposte e informazioni 
3.  

a) Proposta di Dilibera sulla cessazione di mandato al membro  
dell'Assemblea regionale  della Regione istriana  

b) Proposta di Decreto sulla verifica di mndato  al  membro  dell'Assemblea  
regionale della Regione  istriana  

c) Giuramento  solene di  membro  dell'Assembea regionale della Regione 
istriana 
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4. Proposta di  Conclusione sull'attuazione della Conclusione sull'Assemblea Regionale  
della 
    Regione istriana del 23 aprile 2007 sull 'approvazione dell'informazione sull'edificazione, 
    manutenzione e uso dello  Y istriano 
5. Proposta di  Conclusione sull'approvazione della Relazione sul lavoro  della Fondazione 
    per  la stimulazione  di  partnership e sviluppo  della societa' civile 
6. Proposta di  Conclusione sulla previa  approvazione alla Scuola media  superiore 
  «Leonardo» Davinci « di Buie di   emanare la delibera sullo  svolgimento dell'attivita' 
   aggiuntiva 
7. Proposta di  Conclusione sull'approvazione della Delibera del Comitato scolastico della 
    Scuola elementare Vladimir  Nazor  di  Krnica 
8. Proposta di  Decreteo  sulla nomina  di membro  del  Consiglio d'amministrazione della 
   Casa per anziani e disabili di  Cittanova 
9.  

a) Proposta di  Decreto sull'esonero di  membro  del Comitato per le 
questioni di  combattenti antifascisti della  GLP e difensori della Guerra 
patria dell'Assemblea della Regione istriana 

b) Proposta di  Decreto sulla nomina di  membro  del Comitato per le 
questioni di  combattenti antifascisti della  GLP e difensori della Guerra 
patria dell'Assembela della Regione istriana 

10.  
a) Proposta di  Decreto sull'esonero  di  mebro del Comitato scolastico  della Scuola 

media  superiore Leonardo  Davinci  di  Buie 
b) Proposta di  Decreto sull'esonero  di  mebro del Comitato scolastico  della Scuola 

media  superiore Leonardo  Davinci  di  Buie 
11. Proposta di Decreto sulla nomina di direttore provvisorio dell'ente pubblico Istituto per 

l'urbanistica della Regione istriana 
 
 AD – 0  PREZENTACIJA   PROJEKTA HEART OF ISTRIA 
 
 Kraće uvodne  napomene  o projektu  Heart of  Istria je  dao  VLADIMIR TORBICA, 
zamjenik  pročelnika Upravnog odjela za obrazovanje, kulturi i  sport Istarske županije, koji 
naglašava da u materijalima koje će vijećnici dobiti nakon sjednice su  dva projekta, Istarske 
županije, Statut Dvigrada, koji je pripremljen u suradnji s Državnim arhivom iz  Pazina, koji je 
podijeljen, prije svega, građanima Kanfanara u proljeće ove godine, dok je drugi projekt  
Heart of Istria, spomenička i kulturna baština Istre. 
 Spomenička kulturna  baština Istre je financirana od  strane Europske Unije  na način 
da je Istarska županija sa partnerom Gradom  Buzetom, dobila 90.000,00 € iz  evropskih 
fondova, iz  Programa  INTERREG 3 A, dok je  Slovenska  strana Univerza na Primorskem 
sa općinama Izola, Kopar i Piran, dobila  390.000,00 €. Sam projekt je težak nekih  
500.000,00  €. Od toga je Istarska županija dala iz  svog  Proračuna 10 % od  90.000,00. 
 Projekt su u potpunosti realizirali stručnjaci iz Istre, od tekstova, brošura,  znanstvenih  
članaka koji su objavljeni u meritornim svjetskim časopisima, do zaključno malog  priloga  
Danu  Statuta Istarske županije, film o Istri, koji je snimljen, kao svi materijali  četverojezično, 
engleski, slovenski, talijanski i  hrvatski, što predstavlja jedno viđenje možebitnog kulturnog  
razvitka Istre. 

 Osnovni cilj projekta  Heart of Istria je činjenje turističkih i kulturnih itenerera, 
prvenstveno preko  granice. 

   
Izvršena je prezentacija  projekta  Heart of Istria. 

  
Predsjednik  ANTON PERUŠKO, mišljenja  je da se   radi o   vrijednom projektu 

kojeg je valjalo pogledati i vidjeti bogatstvo kulturnog, povijesnog i ostalog naslijeđa istarskih  
prostora, kojeg treba  sačuvati i valorizirati za  buduće generacije 
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Vijećnik DAMIR RADNI Ć, smatra  da je  film   predivan , predlaže autorima  
projekta,  da se snimi i  jedan takav film u sivo-crnim bojama, sa malo  težom glazbom, u 
kojem će se prikazati  sve ono što je unatrag pedesetak godina  za vrijeme bivše  države u  
centrima Pule, na Giardinima, u Prvomajskoj – Sergijevaca, Novigradu, Labinu, Motovunu 
itd. izvele ultra ružne intervencije i interpolacije u prostoru, koje i dandanas  nagrđuju te 
gradove. Ujedno predlaže da se snimi  i ono što sami sebi radimo u današnje vrijeme, 
počevši od  Rockwoola , Plomina 3 na ugljen, Vapnare, Kaštijuna u  Puli itd. 
 

 /STANKA OD 17,43 – 17,50  sati /. 
 

AD - 1  
a) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 37. sjednice  Skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija skraćenog zapisnika sa 38. sjednice  Skupštine Istarske županije 

 
Skraćene zapisnike vijećnici su primili uz poziv  za sjednicu Skupštine. 

 Skupština je bez primjedbi odvojenim glasanjem  sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, verificirala  
 a) 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

        sa 37. sjednice  Skupštine Istarske županije 
 b) 
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

          sa 38. sjednice  Skupštine Istarske županije 
 
AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja  javili  su se : Damir Radnić, Josip  Anton Rupnik,  
Marino  Roce, Sandro  Jurman, Vladimir  Gašarini. 

Po ustaljenom redu   prvi po redoslijedu je Klub  vijećnika  HSU-a. 
 Nema prijavljenih. 
IDS nema prijavljenih. 
Treći je  Klub  vijećnika IDF-a. 
 Izvolite kolega Radnić, imate riječ.   

 
DAMIR RADNIĆ : 
 

Hvala lijepa. 
 Obzirom da  večeras nema Župana neću postavljati pitanje, ali  ću iskoristiti svoje 
vrijeme  da dam jednu informaciju.  
 Kako smo u mnogočemu prvi u državi, tako  smo  davna prije Sabora  RH svojim  
vijećnicima, prije godinu i pol  dana, oduzeli prvo  na zadnju riječ prilikom postavljanja  
vijećničkih pitanja  na aktualnom satu. sada se IDS i  SDP-e u  Saboru RH  bune zbog  toga, 
a mi  smo to prije godinu i pol  dana napravili. Tako je i meni za zadnje dvije  sjednice vezano 
za  Kaštijun   bilo uskraćeno da argumentiram županu Ivanu Jakovčiću , pa  ću  sada samo 
par datuma pročitati.   
 Gradska  vlast Grada Pule i  županijska  vlast Istarske županije je  tijekom 2006., a 
osobito  2007. i sada 2008. godine, gradsko odlagalište otpada Kaštijun sada  želi prevesti, 
napraviti Županijsko odlagalište otpada na 35  do  50   hektara. Nadam se da će ipak građani  
shvatiti  da je to  suludo, i kao što  se već vidi iz  reakcija građana, to neće proći. Čak  i  
čovjek, kojeg osobito  previše ne cijenim, prethodni Gradonačelnik Grada Pule, Valter 
Drandić, još 1. rujna 2005. godine  potpisao Zaključak Gradskog  poglavarstva, odnosno 
kasnije  Gradskog  vijeća,  o ustupanju  radova  na sanaciji  gradskog odlagališta Kaštijuna u 
Puli. Ponavljam,  gradskoga odlagališta otpada, o ustupanju  radova  Pula  Herculanei  d.o.o. 
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Pula. Vlast prije  njega je donijela  odluku da se radovi ustupaju  Pula Herculanei d.o.o. Pula. 
Godine 2005. i 2006. je Valter Drandić nastavio tu  priču. Sve to imate u  «Službenim 
novinama» Grada Pule na Internetu. I tek u  drugoj polovici 2006. godine, kada je  
Gradonačelnik postao Boris  Miletić, zamjenica Gradonačelnika, Vesna Petrović, Gradskog 
odlagalište otpada Kaštijun, u  planovima i svemu ostalome, prestaje biti  Gradsko 
odlagalište i  odjedanput postaje  Županijsko  mega odlagalište otpada. Ponavljam, vjerujem 
da neće proći.  

Gradska i općinska poglavarstva  svih gradova i općina u Istri su u rujnu i listopadu 
mjesecu prošle godine, - to isto imate na NET-u, -   dali svoju  suglasnost, bez suglasnosti  
gradskih  vijeća, bez  odlučivanja  građana, da pristaju  da je Kaštijun bude  Županijsko 
centralno odlagalište otpada.  

Naravno, da sam iz Rovinja, Poreča, Labina, Pazina itd., možda  bih i ja digao  ruku i 
rekao da je u  redu da centralnog odlagalište otpada Istarske županije  bude na Kaštijunu, ali  
zapravo  nije  ni bilo  dizanja ruku za takav  jedan prijedlog.. To su autohtone odluke 
općinskih i gradskih poglavarstava.  
 Sve ovo o  čemu govorim je  župan Jakovčić pobijao. 

Ovdje nema ni  takozvane županijske pročelnice za zaštitu okoliša, gospođe Ljilje 
Dravec, koja je  «vrlo zaslužna» što je jedna stara, prastara  studija,  iz  1992. godine, uzeta 
u obzir, za koju  vjerojatno vi koji  ste stariji političari u  županiji… 

/ Glas :  Pa dajte svoj stav/. 
/A. Peruško  : Samo  sekundu. Molim vas za  strpljenje. Vijećniče Radniću, još imate 

10 sekundi/. 
 Hvala lijepa. 
 Upravo je Milena Dravec ( Ljilja Dravec) jednu prastaru  studiju iznijela na svijetlo 

dana kao  Županijsko centralno  odlagalište otpada, koja se danas koristi u trgovini vladajuće 
politike iz Istre i vladajuće politike iz Zagreba, nauštrb  Puležana.   

Hvala lijepa. 
 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
Kolega vijećniče, točka dnevnog  reda je :  Pitanje, prijedlozi i informacije. 
Shvatio sam da ovo što ste  rekli da ste  iznijeli  kao informaciju  (Da). Međutim, u  

funkciji  predsjedavajućeg, želim nešto reći.  Svatko kada govori, govori o sebi. I nije kulturno 
prozivati ljude koji nisu prisutni, a pogotovo  ne na  način «neka kvazi» /takozvana»/ ili kako 
ste se izrazili, pročelnica. /D. Radnić : I gore/.I nisu u redu  hvalospjevi koje ćemo vjerojatno  
slušati na toj  sjednici.  

 To je vaše pravo, a javnost će također imati  svoje pravo i svoje  mišljenje da procjeni  
govor vijećnika za ovom govornicom. 

 Hvala lijepa. . 
Idući je za postavljanje  vijećničkog pitanja Klub vijećnika IDS-a.  
 Nema prijavljenih. 
 Zatim po  redoslijedu je Klub vijećnika koalicije HSLS/ZELENI/HNS.  
Imate prijavljena  dva prijavljena za  postavljanje  vijećničkog pitanja, gospodin Josip  

Anton Rupnik i gospodin Sandro Jurman. Odlučite se  koji  će prvi uzeti riječ. 
 Riječ ima kolega vijećnik  Josip Anton Rupnik.  

 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, cijenjene kolegice i kolege i predstavnici  
Poglavarstva. 
 Ja bih  samo  nešto  rekao u uvodu. 
 U ponedjeljak 31.03.2008. godine imamo svečanu  sjednicu povodom obljetnice 
donošenja  Statuta Istarske županije. Nadam se da su  možda vijećnici malo  prelistali  
Statut, a i  ne treba puno naprezanja da bi se vidjelo  kako se Statut Istarske županije ne 
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poštuje. Ne poštuju  ga  nadležna tijela županije na čelu s gospodinom Županom, koji  su  
najodgovorniji, najpozvaniji  za njegovo poštivanje. Bilo bi  vrlo korektno  da se  o tome 
progovori u  ponedjeljak, pored  hvalospjeva, koje ćemo  vjerojatno  čuti  na toj  sjednici. 
 Iz toga  upravo odmah i slijedi pitanje  vezano  za to.  
 Pitanje se  ponavlja,  jer nismo  dobili odgovore. 
 Prvo pitanje. 
 Kako  na dosadašnjih  5 puta postavljenih pitanja  nisam dobio odgovor : tko je 
odobrio potpisivanje predugovara s tvornicom kamene vune  Rockwoola, za kojeg je  
gospodin Župan čak na zadnjoj  sjednici izjavio da ne postoji  trag, a gdje počinje 
odgovornost zbog  nepoštivanja Statuta Istarske županije, molim da mi  se odgovori : kada 
će se takav ugovor  proglasiti ništavim. Gospodin Župan je odobrio potpisivanje predugovora  
bez odobrenja Skupštine Istarske županije, i  na taj je način  prekršio zakon i Statut  Istarske 
županije. 
 Isto  tako  tražim da se potpisivanje ugovora od strane nekadašnjeg načelnika Općine 
Pićan,  gospodina Branka  Ružića, sa Rockwoolom, proglasi  ništavim. Pore toga  smatram i 
opet ponavljam, da se takvi ugovori mogu poništiti, jer investitor nije poštivao  i takve 
ugovore koji su bili  potpisani. Zato postoji opravdanje da se takvi ugovori mogu  poništiti.     
 Drugo pitanje. 
 Na prošloj  sjednici Skupštine Istarske županije sam  postavio pitanje vezano za  
primjenu nove  tehnologije  gospodarenja  s otpadom u Istri, što je gospodin Župan odbacio  
obrazlažući   negativnosti  takve  tehnologije,  i  na taj način opravdao  naše sumnje za koga 
i čije potrebe se želi realizirati takav projekt  u Istri.   

Postavljamo pitanje gospodinu Županu, kojeg danas nema, pa  molim da mu  
prenesete : da li je promijenio takvu odluku i odbacio  nestručna rješenja svojih  suradnika, i 
što  mu je netko dao  krive informacije, na taj način omogući građanima Istre da upravljaju  s 
otpadom na ekološki  način i spriječi devastiranje najkvalitetnijeg zemljišta u Istri. 
 Na ovo pitanje  molio bih pisani odgovor. 

Kako gospodin Župan nije prisutan sjednici, molim da mu prenesete moje pitanje.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa. 
 Kolega vijećniče, u  skladu  s Poslovnikom  vaša pitanja će biti proslijeđena Županu i 
dobit  ćete pisani odgovor.  
 Idući je za postavljanje  vijećničkog pitanja predstavnik  Klub vijećnika SDP-ea. 
 Nema prijavljenih. 
 Riječ ima predstavnik Kluba vijećnika HDZ-ea, kolega  vijećnik Marino Roce, 
potpredsjednik  Skupštine Istarske županije.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Dobar večer svima. 
 Imao bih   dva pitanja.  
 Prvo pitanje postavljam članu Poglavarstvu, gospodinu Josipu Zidariću, ne znam tko  
će odgovoriti, ali  već je  to pitanje bilo postavljeno. 

 Obraćaju se građani, poduzetnici, arhitekti, oko u svezi novog ustroja o  preuzimanju 
od države poslove prostornog planiranje, izdavanje lokacijskih i građevinskih dozvola. Ističu  
da je nastao zastoji, da se u općinama  proračuni  ne pune, jer da  manje komunalnih  
doprinosa. Ne znam da li je to točno, da li  se ta nova  služba ustrojila i počela da radi. 

 Znamo  da je preneseno dosta predmeta, ali  ne znam da li možemo dobiti 
informaciju kako je rad na tom dijelu krenulo. Žale se građevinari i arhitekti da imaju 
problema, i da očekuju  da će imati problema sa svojim poslovanjem zbog  nemogućnosti 
rješavanja papirologije,  dobivanja lokacijskih i građevinskih   dozvola. 
 Drugo je pitanje bilo vezano uz  LNG-i . Znamo  da se dosta najavljivalo i  lobiralo da 
LNG-i dođe u Istru. Izašla je i  studija, koja  je  predvidjela  više lokacija u Istri, jednu u  
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Raškom zaljevu, svije malo niže od  Raškog  zaljeva i Plomin. Iz  rasprava u nekim općinama 
vidim da  taj dio nije baš prihvaćen. Neke općine su odbile dati pozitivno mišljenje u tom 
prostoru prije nego  se donese studija. 

Neke  općine su  odbile, a neke su  prihvatile lociranje LNG-ia na svom području, pa u 
tom pravcu pitanje bi  bilo :  

- kako  stojimo s projektom LNG-i i  
- koliko Poglavarstvo Istarske županije  u svojim planovima još uvijek insistira  na 

tom projektu.  
  

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolega vijećniče. 
 Odgovor  će dati  zamjenik   Župana, gospodin Valerio Drandić. 
 
VALERIO DRANDIĆ : 
 
 Dobar večer svima. 
 Gospodine predsjedniče, zamjeniče predsjednika, cijenjeni vijećnici, gosti, 
predstavnici  medija ! 
 Odgovoriti ću  na prvo pitanje, a za drugo pitanje  ću vas zamoliti  da sačekate  
pismeni odgovor.  
 Vjerojatno su u pravu oni  koji  kažu  da je u ovom trenutku u Istri prisutan jedan 
zastoji  na  području  izdavanja akata o gradnji, zbog  preustroja. Koliko je taj  zastoji 
izraženiji ili manje izraženiji u odnosu  na ono  što je  dosada bilo  teško je procijeniti, 
međutim, činjenica je  da je posao  koji upravo  radimo  ekstremno  velik, da je preuzeto  
preko  15.000 predmeta  od  Ureda Državne uprave , da je to iziskivalo prekvalificiranje, da je 
iziskivalo prijenos  u druge  arhive, da  je iziskivalo inventarizaciju,  raspored po  gradovima, 
raspored po općinama i  da je  samo taj administrativni  dio  preuzimanja putem  pisarnica  
bio, ja bih  rekao,  jedan ogroman posao, pa  čak i  fizički  ogroman posao 
 U ovom trenutku poslove izdavanja  rješenja o  gradnji, izdavanju lokacijskih  dozvola, 
preuzeli su Grad Pazin i  Grad Pula . Suglasnosti za iste poslove dobili su i Grad Poreč i  
Grad Labin, koji  trebaju započeti ovih dana sa samostalnim radom. Ostali gradovi  čekaju  
na suglasnost Središnjeg  državnog  ureda za upravu, dok će, kao  to znate, dozvole za  
općine i dalje obrađivati  i izdavati Istarska županije. Taj dio poslova po propisima ne mogu 
preuzeti  ni gradovi  ni  općine. 
 Kada sam rekao da su, vjerojatno, u  pravu oni koji kažu  da postoji jedan trenutni 
zastoj    na terenu, prvenstveno sam  mislio na činjenicu da je u ovom trenutku došlo i do 
podjele kadrova. Gradovi  su  ekipirali svoje  službe, zapravo nisu ih  ekipirali, ali  uzeli dio 
službi, a dio  službi je ostao  županiji. Ako ste primijetili, prije nekoliko dana je bio raspisan  
jedan natječaj u  «Glasu Istre», za čak  14 arhitekata i pravnika, kojima bi se te službe 
popunile, a tek  slijede natječaji, koje  će gradovi  raspisivati, jer i njima  fali takvog  kadra. 

 Nažalost,  bojimo  se da nećemo uspjeti  tako  brzo i tako  lako kvalitetno  ekipirati   
sve te službe, jer se radi o deficitarnom kadru,  kadru koji  se  lako zapošljava,  vjerojatno  na 
poslovima gdje se zarađuje puno više i bolje nego u  županijskim i gradskim službama.  

Pripremamo  akciju da produženim i prekovremenim radom, i ispomoći  sa  strane,  
sa dovoljno  stručnim kadrom, pomognu u rješavanju zaostalih predmeta, da riješimo  
zaostatke. Ima predmeta koji  leže u  službi više godina. Radimo  na tome da  bismo došli  
do  nekakvog  broja aktualnih, tekućih  predmeta. Cilj je da se akti obrade i  jednog  dana da 
se predmeti  počnu  rješavati unutar dva do najdalje 3 mjeseca. Sada je taj rok bio puno duži. 
Da bismo došli  do takve točke moramo  prethodno riješiti zaostatke. Nadamo  se da su  velik 
dio    preuzetih predmeta  već neaktualni,  da su to  predmeti koje više neće trebati  niti  
rješavati. Ima  i takvih predmeta od kojih se odustalo. Jednostavno ima  predmeta koji  će se 
moći ubrzano  riješiti.  
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Molim za još  malo  strpljenja . Želja nam je da se čim prije ekipiramo i da  
produženim  radom i  s pomoću  sa strane riješimo  zaostatke kako bismo postigli   jedan 
zadovoljavajući  ritam izdavanja akata za gradnju. 
 
ANTON PERUŠKO :  
 
 Hvala lijepa. 
 Hvala  zamjeniku  Župana gospodinu  Valeriu  Drandiću.. 

Kolega Roce izvolite, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
  Zadovoljan sam s odgovorom, ali mogu  zaključiti da je ipak  Zakon donesen godinu 
dana prije  i  nismo se spremili  za početak njegove realizacije. Sada kada smo preuzeli  
predmete počinjemo  raditi  na ekipiranju  službe. Ne znam da li  ćemo uspjeti se ekipirati. 
Mislim da nismo  iskoristili godinu dana prelaznog  razdoblja i spremili  se za poslove  koji 
nas čekaju.  
 
ANTON  PERUŠKO : 
  

Hvala. 
 Vaše drugo pitanje, kolega Roce, bit će upućeno službama.  
 Hvala. 
 Idući riječ im kolega Vladimir  Gašparini. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Gospodine predsjedniče, uvaženi  zamjeniče Župana, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja bih imao jednu  primjedbu i ujedno  prijedlog. 
 Učestalo primjećujem da se javnim prijevozom  prevoze učenici u osnovne  i  srednje 
škole, do  prvog  zareda, ne samo u  Poreču, nego i drugdje  gdje sam se kretao, imao  
prilike vidjeti da ti autobusi nisu  propisno obilježeni. Moj prijedlog  upućen pročelniku  
Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i  sport, gospodinu  Dušmanu,  da bi  trebalo uputiti 
dopise  koncesionarima, odnosno  osobama koje se bave prijevozom, da  autobuse  
propisno obilježe, 

 Drugo, primijetio  sam da se na županijskim cestama pogrešno ucrtavaju  pješački  
prelazi, odnosno  dio cesta  za prijelaz  pješaka  kod autobusnih ugibališta. Pješački  prijelazi 
ucrtavaju se na kraju ugibališta što je, po meni,  neprimjereno i svakako  nije dobro. Iz kojeg 
razloga ? Zato što se autobusi zaustavljaju na sredini ili  na kraju  ugibališta, a pješački 
prijelaz je učinjen na kraju tog  ugibališta, kojom prilikom, na svu  sreću, nije  došlo do  
nesreće, ali može doći  do istrčavanja djece ispred autobusa, a svaki onaj koji vozi  iza 
autobusa, a ne  staje za propustiti pješaka, jednostavno  ne stigne vidjeti  dijete koje istrčava 
da bi prelazio  cestu. I ne samo  djeca, nego i odrasle osobe, pa je moj  prijedlog  da 
Županijski ured za  ceste obiđe  županijske  ceste, provjeri moje  navode i ispravi učinjene  
greške,  kako  ne bi došlo do  neželjenih posljedica  za djecu i  odrasle ljude. 

 Hvala lijepa.  
 

ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vama kolega Gašparini. 
Ovo je kao  inicijativa. 
I posljednji prijavljeni  vijećnik za  vijećničko pitanje je kolega vijećnik Sandro  Jurman. 
 

SANDRO JURMAN :  
 



 12 

 Poštovani  predsjedniče, zamjenici  Župana, kolegice i kolege vijećnici  ! 
 Obzirom da sam u posljednje  vrijeme imao  nekoliko poziva od strane  uzgajivača  

istarskog goveda, želim postaviti pitanje : što  županija u   2008. godini namjerava poduzeti 
po pitanju  zaštite istarskog vola.  

Napominjem istarskog vola, kao  kastrata istarskog goveda, s obzirom da Župan vrlo 
često  miješa ta dva pojma, odnosno on ih  objedinjuje u  jedan pojam. Napominjem da je  
županija prije  nekoliko   godina preuzela obvezu da osigurava 3.500,00 kuna po  grlu 
istarskog  vola, koji je trebao biti  doznačen svakom uzgajivaču putem  Saveza uzgajivača  
Istarskog goveda, a županija je pokrenula inicijativu  da još  3.500,00 kuna osiguraju gradovi  
i općine u Istarskoj  županiji. Međutim, županija nikada nije u potpunosti poštivala vlastiti  
zaključak ,  niti su se, nažalost, gradovi i općine,  dovoljno  odazvali ovoj   inicijativi.   

S obzirom da je vol, kao  kastrat, ekonomski danas neisplativo, za njegovo  držanje 
onda je neophodno da bi ga sačuvali da se osiguraju određeni poticaji  njihovim vlasnicima.  
Obzirom da Savez uzgajivača istarskog goveda još uvijek ne zna što je ove godine planirano  
postavljam spomenuto pitanje. Ako  nije  moguće da mi  se danas odgovori, obzirom da 
nema ni nadležnog  pročelnika Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu,  Milana Antolovića, osim što  nema Župana,  molim  da mi  se na ovo pitanje 
odgovori u pisanom obliku. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Pisani odgovor  traži  vijećnik Sandro Jurman. 
 Dostavit ćemo  službama pitanje i dobit  ćete pisani odgovor u  skladu s Poslovnikom.  
 Kolegice i kolege, s time smo  icrpili točku – Vijećnika pitanja, prijedlozi i  informacije. 
  

Ad - 3. Prijedlog : 
a. Odluke o prestanku mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
b. Rješenja  o  verifikaciji mandata člana Županijske  skupštine Istarske 
     županije 
c. Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije   

 
Vijećnik Dino  Kozlevac podnio je  ostavku  na dužnost člana Skupštine Istarske 
županije. 
Mandatno  - verifikacijska  komisija je održala svoju  sjednicu pa poziva predsjednika 

Mandatno  - verifikacijske komisije, Lina Dobrilu, da podnese Izvješće komisije. 
 
LINO DOBRILA, podnio je   

 
IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE KOMISIJE 
sa 10. sjednice održane 25. ožujka 2008. godine 

a) 
Temeljem odredbi članka 24. Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 

("Službene novine Istarske županije", broj 2/07 – pročišćeni tekst), Mandatno - verifikacijska 
komisija, na sjednici održanoj dana 25. ožujka 2008. godine,  
 

utvrdila je slijedeće činjenice: 
 

Vijećnik Županijske skupštine Istarske županije DINO KOZLEVAC, je predsjedniku 
Skupštine podnio, 20. veljače 2008. godine pismenu ostavku na dužnost vijećnika 
Županijske skupštine Istarske županije, koja je u Stručnoj službi za poslove Skupštine i 
Poglavarstva zaprimljena 19. ožujka 2008. godine. 
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Odlukom SDP-a od 21. veljače 2008. godine, zaprimljenom 19. ožujka 2008. godine, 
utvrđeno je da je stranka čija je navedeni kandidat izabran na izborima održanima, 15. 
svibnja 2005. godine, odredila slijedeću zamjenu u Skupštini Istarske županije: 
 

Umjesto Dina Kozlevca, dužnost vijećnika Županijske skupštine Istarske županije, 
obnašat će 

RATKO KLARIĆ iz Buzeta, Martinci, Dubrovica 21 
 

9. na listi SDP-a. 
 

Slijedom navedenog, Mandatno-verifikacijska komisija utvrđuje  
 

          ODLUKU 
o prestanku mandata članu Županijske skupštine Istarske županije 
 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se da Dinu Kozlevcu prestaje mandat vijećnika Županijske 
skupštine Istarske županije. 

Članak 2. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 

Istarske županije". 
b) 

     RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Županijske skupštine Istarske županije 
 

I. 
Umjesto vijećnika Dina Kozlevca, verificira se mandat vijećnika Županijske skupštine 

Istarske županije RATKA KLARIĆA iz Buzeta, Martinci, Dubrovica 21. 
 
       II. 
 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 

Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO , zaključuje 
raspravu i konstatira da je Skupština   primili  na znanje Izvješće Mandatno  - verifikacijske 
komisije. 
 c) 
 Poziva vijećnika Ratka Klarića da položi  svečanu prisegu, koju  je  pročitati  na 
hrvatskom i talijanskom jeziku, a vijećnik će prisegnuti  riječima «PRISEŽEM» ili «LO 
GIURO». 
 «Prisežem da ću  prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati  
savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i 
da  ću se u  obavljanju  dužnosti  člana Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta 
Istarske  županije te da ću štiti i promicati  regionalne osobitosti Istre». 
  
 «Giuro che svolgero' coscienziosamente e con  responsabilita'  l'incarico derivatomi  
dei diriti e doveri  di membro dell'Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturalle 
e sociale della Regione Istriana, che mi  atterro'  allo Statuto della  Regione Istriana 
nell'espletamento dei miei doveri  di membro, e che  tutelero'  e affermero'  le peculiarita'  
dell'Istria». 
  

RATKO  KLARIĆ, izgovara riječ “PRISEŽEM”, čime je  položio  svečanu prisegu, koju 
je potom i potpisao.  
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 Predsjednik  ANTON PERUŠKO, čestita vijećniku Ratku Klariću  na izboru za  
vijećnika i položenoj  prisegi. (Aplauz). 
 Zahvaljujem vijećniku   Dinu  Kozlevcu  na  doprinosu u radu Skupštine Istarske 
županije od izbora do  prestanku  mandata. 
  
 AD – 4  Prijedlog Zaključka o  realizaciji Zaključka Skupštine Istarske 
                        županije od  23. travnja   2007.godine o prihvaćanju Informacije 
                        o gradnji, održavanju  i korištenju Istarskog ipsilona 
 
 Prijedlog  akta vijećnici  su  dobili   poštom uz  poziv za  sjednicu. 
 Raspravu je održao  matični  Odbor za  gospodarstvo, financije i proračun Istarske 
županije. 
 Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  red je  dao zamjenik Župana 
VALERIO DRANDIĆ, a pobliže obrazloženje pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj 
Istarske županije, gospodin  JOSIP ZIDARIĆ. 
 
 Prijedlog akta vijećnici su dobili poštom uz  poziv za sjednicu. 

Raspravu je održao matični Odbor za gospodarstvo, financije i proračun Istarske 
županije Istarske županije u ime kojeg je  Izvješće Skupštini podnio FABIO JELI ČIĆ, 
predsjednik Odbora. 
 U raspravi su sudjelovali  : MARINO  ROCE, u ime Kluba vijećnika HDZ-ea, LINO 
DOBRILA, u ime Kluba  vijećnika SDP-e, TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika  IDS-a, 
SANDRO JURMAN, u ime Kluba koalicije  HSLS/ZELENI, HNS, LINO ROŠA, u ime Kluba 
vijećnika HSU,  ORIANO  BULIĆ u ime Kluba vijećnika  ISDF, TEDI CHIAVALON, ispravak  
krivog  navoda; u pojedinačnoj  raspravi  : TULIO PERSI,  MARINO  ROCE, TEDI 
CHIAVALON, replika na raspravu  Marina Roce, MARINO  ROCE,  odgovor  na repliku,  
DAMIR RADNIĆ, ispravak netočnog  navoda  vijećnika Damira  Radnića, FABIO  JELČIĆ, 
DAMIR RADNIĆ, ispravak  netočnog  navoda  Fabia  Jeličića, VLADIMIR GAŠPARINI, 
JOSIP  ZIDARIĆ,  dodatna informacija u vidu objašnjenja, DAVID GABELICA, odgovori  na 
postavljena pitanja. 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Zaključak o  
realizaciji  Zaključka Skupštine Istarske županije od  23. travnja  2007. godine o prihvaćanju 
Informacije o  gradnji, održavanju  i korištenju  Istarskog  ipsilona i  nakon glasanja  utvrđuje 
da je  Skupština sa  27 glasova  «ZA», bez glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 
    Z A KLJ U Č A K 
 
o  realizaciji  Zaključka Skupštine Istarske županije od  23. travnja  2007. godine o 
prihvaćanju Informacije o  gradnji, održavanju  i korištenju  Istarskog  ipsilona 
 
 AD – 5 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju  Izvještaja  o radu Zaklade za 
                       poticanje partnerstva i   razvoja  civilnog  društva 
 
 Prijedlog  akta  vijećnici su dobili poštom.  
 Raspravu  je održao  matični Odbor za društvene djelatnosti Skupštine Istarske 
županije.  
 Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  reda dala je KRISTINA  BULEŠIĆ – 
Stanojević, upraviteljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja  civilnog  društva.   
 U raspravi su  sudjelovali : LINO DOBRILA, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea; u 
pojedinačnoj  raspravi :KLARA GRAHOVAC, TEDI CHIAVALON,  KRISTINA BULEŠIĆ, 
odgovori  na postavljena pitanja. 
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju  Izvještaja  o radu Zaklade za poticanje partnerstva i   razvoja  
civilnog  društva, te nakon rasprave utvrđuje da je  Skupština sa 23 glasova «ZA», bez 
glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
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    Z A K L J U Č A K  
 
o prihvaćanju  Izvještaja o radu  Zaklade za poticanje  partnerstva i razvoja civilnog društva  
 

AD - 6 Prijedlog  Zaključka o davanju  prethodne suglasnosti Srednjoj 
            školi  - Scuola media superiore «Leonardo  da Vinci» Buje 
            za  donošenje  odluke o  obavljanju dodatne djelatnosti 

 
Akt su  vijećnici primili poštom uz  dnevni  red. 
Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  dao  je MLADEN DUŠMAN, pročelnik 

Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport  Istarske županije . 
 Pošto se  nitko  nije javio za  raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO, 
zaključujem raspravu  i daje na usvajanje Prijedlog  Zaključka o davanju  prethodne 
suglasnosti Srednjoj  školi  - Scuola media superiore «Leonardo  da Vinci» Buje za  
donošenje  odluke o  obavljanju dodatne djelatnosti, te nakon glasovanja  utvrđuje da je 
Skupština sa 24 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova 
donijela 

         Z A K L J U Č A K 
  

 1. Srednjoj školi  - Scuola media superiore «Leonardo  da Vinci» Buje  daje se  prethodna  
suglasnost za donošenje  odluke o  obavljanju  dodatne djelatnosti – automehaničarske 
djelatnosti u  školskoj  radionici 
 
2. Utvrđuje se da će po primitku  ove suglasnosti Školski odbor Srednje škole – Scuola 
media superiore «Leonardo da Vinci» u Bujama donijeti  odluku o  obavljanju  dodatne 
djelatnosti iz točke 1.  ovog Zaključka. 
 
3. Ovaj  Zaključak  stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u  «Službenim novinama» 
Istarske županije. 

 
AD - 7 Prijedlog  Zaključka o davanju suglasnosti na odluku  Školskog 
           odbora  Osnovne  škole Vladimira  Nazora Krnica 

  
Raspravu  je održao matični Odbor za  društvene djelatnosti. 

  Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  red  je dao  resorni pročelnik Upravnog 
odjela za obrazovanje, kulturu i  sport Istarske županije  MLADEN DUŠMAN. 
 
 U raspravi su  sudjelovali  TEDI CHIAVALON,  u ime Kluba vijećnika IDS-a, u 
pojedinačnoj  raspravi: ANTON PERUŠKO, TULLIO  PERSI,  MLADEN DUŠMAN, odgovori  
na postavljena pitanja. 

Predsjednik ANTO PERUŠKO, zaključuje  raspravu i daje na glasanje Prijedlog  
Zaključka o davanju suglasnosti na odluku  Školskog odbora  Osnovne  škole Vladimira  
Nazora Krnica, te nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština  sa 25 glasova  «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova  donijela  

 
   O D L U K U 
 

o davanju suglasnosti na Odluku  Školskog odbora  Osnovne  škole Vladimira  Nazora 
Krnica Klasa : 602-02-01, Urbroj : 2168-141/2007 od  24. ruja 2007. 
 

1. Daje se suglasnost na  naprijed navedenu Odluku Školskog odbora  Osnovne  
škole Vladimira  Nazora Krnica kojom se pokreće postupak prodaje nekretnina 
– zemljišta u ukupnoj  površini od 6.484 m2, upisane u  zk.ul.broj  752, k.o 
.Rakalj , k.č. 1943/2.   1943/3, procijenjene vrijednosti  1.621.000,00 kuna. 
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2. Osnovna škola Vladimir  Nazor Krnica obvezuje se da  postupak  prodaje 
nekretnina iz točke 1. ovog Zaključka provede temeljem javnog  natječaja. 

3. Ova Odluka  stupa na snagu  danom donošenja, a objavljuje se u «Službenim 
novinama Istarske županije». 

 
 AD - 8 Prijedlog  Rješenja o imenovanju   člana Upravnog vijeća Doma 
                     za starije i nemoćne osobe Novigrad 
 
 Prijedlog akta  vijećnici  su  dobili uz  poziv za sjednicu.. 
 Zapisnik sa  sjednice  Komisije za izbor i imenovanja vijećnici  su dobili   na klupe. 
  
 Skupština je bez rasprave  sa  27 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova   donijela  
    
     R J E Š E N J E 
 
 o imenovanju  člana Upravnog  vije ća Doma za starije i nemo ćne osobe Novigrad 
 

1. Joakim Šepić imenuje se za člana Upravnog  vijeća Doma za 
starije i  nemoćne  osobe  Novigrad, kao korisnik Doma. 

2. Imenovani preuzima mandat , prava i obveze  člana Upravnog  
vijeća Doma za starije  i nemoćne  osobe Novigrad utvrđene 
rješenjem  Županijske skupštine Istarske županije o  imenovanju 
Upravnog  vijeća Doma za starije i nemoćne osobe Novigrad : 
Klada 013-02/06-01/34 Urbroj  2163/1-01/4-06-2 od 15. svibnja 
2008. godine  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu  danom donošenja a objavit će se  
u «Službenim novinama Istarske županije»   

AD – 9  
a. Prijedlog  Rješenja  o  razrješenju člana Odbora  za pitanja 
     antifašističkih boraca NOR-a i branitelja Domovinskog   
     rata Skupštine Istarske županije  
b. Prijedlog  Rješenja  o  izboru člana Odbora  za pitanja  antifašističkih 

boraca NOR-a i branitelja Domovinskog  rata Skupštine  Istarske županije 
 

Prijedlog   akta vijećnici su dobili s poštom uz  poziv za  sjednicu. 
 Zapisnik sa sjednice  Komisije za izbor i imenovanja vijećnici su dobili na klupe. 

U  raspravi  su  sudjelovali : DAMIR RADNIĆ , u ime Kluba vijećnika  ISDF-a, te u 
pojedinačnoj  raspravi : ANTON PERUŠKO, u  funkciji predsjednik ŽSIŽ, TEDI CHIAVALON, 
MARTIN MATOŠEVIĆ, ispravak  krivog  navoda, AHMED MAKOTA, PETAR RADETIĆ,  
SERĐO RIGO, DAMIR RADNIĆ, VITTORIO ZULIANI, TULLIO PERSI. 

Predsjednik ANTON PERUŠKO,  zaključuje raspravu  i daje na glasanje Prijedlog  
Rješenja  o  razrješenju člana Odbora  za pitanja antifašističkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog    rata Skupštine Istarske županije i nakon glasanja  utvrđuje da je  Skupština 
sa 25 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 

a. 
   R J E Š E N J E 
 

o  razrješenju člana Odbora  za pitanja  antifašisti čkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog rata Skupštine Istarske županije (Miho Valić)  

 
b. 
sa 23 glasova  «ZA», 2 glasa «PROTIV», vez  «SUZDRŽ ANIH»  glasova 
 

R J E Š E N J E 
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o  izboru člana Odbora  za pitanja  antifašisti čkih boraca NOR-a i branitelja 
Domovinskog  rata Skupštine  Istarske županije (MAR TIN MATOŠEVIĆ)  
 

AD - 10. 
a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – 

Scuola media Leonardo  da Vinci Buje – Buie 
b. Prijedlog  Rješenja o  imenovanju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – 

Scuola media Leonardo  da Vinci Buje – Buie 
 

Zapisnik sa sjednice Komisije za izbor i imenvanja vijećnci  su  dobili  na klupe.. 
   
  Skupština je bez  rasprave odvojenim glasovanje sa 24 glasova  “ZA”, bez glasova  
“PROTIV” i  bez  suzdržanih”  glasova, donijela pod  
a.  
                  R J E Š E N J E  
 
o razrješenju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – Scuola media  Leonardo  
da Vinci Buje – Buie ( Floriana Bassanese Radin) 

 
 b. 
                  R J E Š E N J E 
 
o  imenovanju  člana Školskog  Odbora Srednje  škole – Scuola media  Leonardo  da 
Vinci Buje – Buie (DIMITRIJ SUŠANJ) 
 
 AD – 11 Prijedlog Rješenja o imenovanja privremenog  ravnatelja 
                        JU Zavoda za prostorno    uređenje Istarske županije. 
  

Prijedlog  akta vijećnici  su dobili ste na klupe. 
Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  reda je  dao    zamjenik  Župana 

VALERIO DRANDIĆ 
 
 Skupština je bez  rasprave sa  26 glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH» glasova , donijela  
 
    R J E Š E N J E 
 

1. Ingrid Paljar  imenuje se  privremenom  ravnatel jicom 
javne ustanove  - Zavoda za  prostorno ure đenje 
Istarske županije. 

2. Privremena ravnateljica ovlaš ćuje se  i obvezuje, pod  
nazorom osniva ča, obaviti  pripreme za po četak  rada 
ustanove  te podnijeti  prijavu  za upis  u sudski  
registar ustanova. 

3. Ovaj akt stupa na snagu  osmog  dana od dana obj ave 
u  «Službenim novinama Istarske županije».  

 
 
 
Kolegice i kolege vijećnici i ostali prisutni, podsjećam vas da je u ponedjeljak 31. 

ožujka u 11.00 sati  sazvana u Istarskoj  sabornici  u Poreču  svečana sjednica Skupštine 
Istarske županije u povodu  Dana istarskog statuta. 

Vijećnicima i ostalim prisutnima  uručen je  
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STATUTA COMMUNIS DUORUM CASTRORUM 
STATUT DVIGRADSKE OPĆINE  

početak 15. stoljeća   
    JAKOV JELENČIĆ  
       NELLA LONZA 
 
Sjednica  je zaključen u  20,45 sati. 

 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK VODIO :            PREDSJEDNIK  SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                 ANTON PERUŠKO 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


